
Zápis zo stretnutia Platformy spolkov na Masarykovej univerzite 

Termín a miesto: Online platforma Microsoft Teams, 29.10.2020, 16:00. 

Zúčastnení: Prorektorka pro záležitosti studentů a absolventů doc. PhDr. Mgr. Simona 

Koryčánková, Ph.D.; Stanislav Hasil (SKAS MUNI, člen pracovnej skupiny pre spolkovú 

politiku), Kateřina Holíková (koordinátorka platformy studentských spolků), Ondřej Nováček 

(koordinátor platformy studentských spolků), Jakub Benech (koordinátor platformy 

studentských spolků), Spolky (zoznam zúčastnených spolkov je priložený v závere 

dokumentu). 

1. Úvodná zdravica p. prorektorky a novinky 

Na začiatku stretnutia Kateřina Holíková privítala všetkých zúčastnených zástupcov 

univerzitných spolkov a novozvolenú prorektorku S. Koryčánkovou, ktorá sa následne ujala 

slova. Po krátkom predstavení sa prisľúbila pani prorektorka pomoc a podporu v záležitostiach 

spolkov, a potvrdila to ako jednu zo svojich priorít na novom poste. Pokračovala rekapituláciou 

súčasnej situácie univerzity, finančných aj manévrovacích možností v dobách pandémie vírusu 

COVID-19. 

2. Diskusia o nových priestoroch a tzv. Student House 

Následne Stanislav Hasil uviedol pani prorektorku do súčasného kontextu spolkových 

záležitostí, načo sa diskusia prirodzene presunula k téme voľných priestorov na Lekárskej 

fakulte na ulici Komenského, ktoré mali byť vedením univerzity poskytnuté spolkom na 

užívanie. Táto téma sa živo rozoberala ešte s minulou Pani prorektorkou, a to už v marci/říjnu 

tohto roku. Vzhľadom k prepuknutiu pandémie vírusu COVID-19 sa s touto úlohou odvtedy 

nijak nepohlo. Stanislav Hasil stručne zhrnul zástupcom spolkov informácie, ktoré sme 

ohľadom toho doteraz dostali od vedenia a možné perspektívy či paralely na iných univerzitách. 

Diskutovalo sa nad možným využitím daných priestorov, padli návrhy ako sklad, štúdio, 

študovňa a iné. Definitívne závery sa však zasekli na skutočnosti, že doteraz nemáme presné 

informácie o počte miestností, ktoré nám budú poskytnuté a o samotnom vzhľade a 

rekonštrukčných možnostiach daných priestorov. Koordinátori spolkovej platformy aj Pani 

prorektorka sa zhodli na tom, že bude nutné ísť si priestory osobne prezrieť a až potom bude 

možné posunúť sa ďalej. V tejto veci nám bola sľúbené pomoc a podpora, a stala sa jednou s 

prioritných. Po tejto diskusií sa pani prorektorka odpojila od stretnutia. 

 



3. Spolková činnosť v dobách pandémie 

Diskusia ďalej pokračovala v uvoľnenejšej a priateľskej atmosfére. Zástupcovia niektorých 

spolkov sa v krátkosti vyjadrili ako fungujú v dobách pandémie či aké úskalia musia v svojich 

spolkoch prekonávať. Podelili sa s nami aj o osobné skúsenosti s uzavretím univerzitných 

priestorov. Predstavilo sa nám tiež zopár nových zástupcov, či zástupcov úplne nových spolkov. 

V závere tejto časti Stanislav Hasil reagujúc na otázky zástupcov spolkov stručne načrtol stav 

univerzitného rozpočtu a informoval o škrtoch spôsobených pandémiou COVID-19 a ich 

neblahom dopade na financovanie študentskej spolkovej činnosti. 

4. Možnosti financovania, štipendiá a fondy 

Na výklad Stanislava Hasila nadviazal Ondřej Nováček, ktorý povedal niečo bližšie o 

fungovaní financovania študentskej činnosti na MU a zároveň všetkých zástupcov pozval na 

prezentáciu zameranú na študentské fondy, vedecké granty a celkovo spôsoby financovania 

študentskej spolkovej aj vedeckej činnosti. Plánovaná prednáška má okrem prehľadu 

jednotlivých fondov zahŕňať aj spôsob o ich žiadanie, priebeh čerpania či dôležité rozdiely vo 

financovaní na jednotlivých fakultách. Na úplný záver online stretnutia sa koordinátori dohodli 

so zástupcami spolkov na ďalšom stretnutí, a to dňa 19.11.2020, 18:00. 

5. Zúčastnené spolky 

Nadační fond studentů FF MU, Masarykovi historici, Právo21, ESCape, MUNIE, Radio R, 

Spolek absolventů, Klub SPOCITEM, Antická společnost, Fakescape. 


